

Date: 03 June 2025 Mr Hamed Ahmed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market Dear Sir, Sub: <u>List of candidates for membership to the Board of directors of EIBank</u> Kindly find below the list of candidates for membership to the Board of Directors of Emirates Investment Bank PJSC, following the closure of the application period (from Wednesday 21 May 2025 to Saturday 31 May 2025), and subject to the approval of the Board Remuneration and Nomination Committee and the Central Bank of the UAE: - Mr Christophe de Backer / non-executive / independent member. - Ms Shaima Mana Ahmad Bin Ahmad / non-executive member. Thank you. Yours sincerely, Raymond Mouracade Board Secretary	التاريخ: 03 يونيو 2025 حضرة السيد / حامد احمد علي المحترم الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي الموضوع: <u>قائمة المرشحين لعضوية مجلس إدارة بنك الإمارات للاستثمار ش.م.ع.</u> تحية طيبة وبعد ،،، نرفق لكم أدناه قائمة المرشحين لعضوية مجلس إدارة بنك الإمارات للاستثمار ش.م.ع، بعد إغلاق باب الترشيح (من يوم الأربعاء الموافق 21 مايو 2025 إلى يوم السبت الموافق 31 مايو 2025)، شرط موافقة لجنة المكافآت والترشيحات التابعة لمجلس الإدارة وموافقة مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي: - السيد كريستوف دي باكير / عضو غير تنفيذي / مستقل. - السيدة شيماء مانع أحمد بن أحمد / عضو غير تنفيذي. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير. ريموند مرقده أمين سر المجلس <i>Raymond Mouracade</i> 
--	---